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REFERAT 
 
Af bestyrelsesmøde nr.: 2-2024 i Langhårsklubben (før generalforsamlingen) 
 
Søndag den 25. februar 2024 kl.: 09:30 i Ejby Hallen, Halvej 5, 5592 Ejby 
 
Deltagere:  Carsten Lundhøj 
  Ove Nielsen  
  Hans Petter Lauridsen 
  Ida Thyssen 
  Jens Jensen  
  Tommy Thomsen 
  Ulrich Kristiansen 
  Palle Jørgensen (Webmaster) 
      
Fraværende:  Leif Hansen 
         
Referent:   Ida Thyssen 
 

Referat: 
 
1-02-2024  Fastlæggelse af dagsorden. 
 
Drøftelse:    
 
Beslutning: Dagsorden godkendt som fremsendt 
 
 
2-02-2024  Opfølgning og godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde.
   
Drøftelse: Referat fra sidste møde blev gennemgået. Vi skal være 

opmærksomme på hvad vi skriver i referater fra bestyrelsesmøderne 
og sikre overholdelse af GDPR-reglerne. Vi vil se på hvordan man 
gør hos SJD og måske bruge det som inspiration.  

 
Beslutning:  Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev underskrevet. 
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3-02-2024  Orientering fra bestyrelsesmedlemmer. 
 
Sagsfremstilling: Orientering fra formanden, næstformanden, kassereren, sekretæren, 

avlsudvalget, hvalpeformidleren:  
 

Formanden: Palle har fået overdraget hjemmeside og Facebook. Stof 
fra Facebook fanges ikke af hjemmesiden altid, så det er et problem 
der skal kigges på. 
Flemming Thane Kallehave og Carsten deltog på DKK 
Schweisshunde udvalgsmøde på Fjeldsted Skov Kro. Der var ca. 40 
fremmødte hvoraf det anslås at kun ca. 25% havde jagttegn. Carsten 
var eneste formand fra de stående racer. Dagen blev brugt på 
drøftelser om schweissprøver som sport og tilgangen til DM. Vi i 
Langhårsklubben er ligeglade med konkurrencebedømmelse og er 
kun interesseret i 400m/3t og 400m/20t. og evt. 1000 meter til 
avlsgodkendelse. Det var langt hen ad vejen ikke jægere der deltog 
og det var det sportslige aspekt det drejede sig om.  
Der arbejdes stadig på at kunne få tilgang til det nye avlsprogram 
ved DL-Verband. Vi håber på at kunne købe en datamæssig tom 
version til eget brug, ligesom vi også regner med at få tilgang til det 
tyske avlsprogram. 
Der er lavet et overenskomstsystem (GOT Gebührenordnung für 
Tierärzste) for dyrlæger i Tyskland, som fastsætter ensartede 
rammer for priser. Dette betyder også, at det ikke længere er 
væsentligt billigere at tage til en tysk dyrlæge.  

 
Næstformanden: Jagtmesse i Odense den 5-7 april. Der blev talt om 
hvilke hunde, der kan komme. Jens tager selv fat i de nævnte emner 
og koordinerer med dem.   
 
Kassereren: Der er pt i alt 140 medlemmer, 34 er udmeldte. Ingen 
gratister, det er den eneste forskel. Indestående på bank er højere 
end sidste år. Overskud i 2023 er på godt 6.000 kr.  
 
Sekretæren: Ida har lavet labels til klubbens brochure. Navn på 
hvalpeformidler og avlsvejleder skulle ændres. 
 
Avlsudvalget: Der er 4 kuld på vej indtil nu i år, det er da bedre end 
sidste år. 

 
Hvalpeformidleren:  
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4-02-2024 Avlsudvalget   
 
Drøftelse:  
 
Beslutning:  
 
 
5-02-2024  Planlægning af generalforsamlingen søndag den 25. februar 2024 
 
Drøftelse:   
   
Beslutning:  
 
 
6-02-2024 Træning i Langhårsklubbens regi.  
 
Drøftelse:  
 
Beslutning:  
 
 
7-02-2024  Samarbejdet mellem Langhårsklubben og DL Slesvig-Holsten. 
  
Drøftelse:  
 
Beslutning:  
 
 
8-02-2024  SJD og 5-klubsamarbejdet.  
  
Drøftelse:  
 
Beslutning:   
 
 
9-02-2024  Prøver og udstillinger.  
 
Drøftelse: HP gennemgik Kommissoriet fra prøveudvalg.  
   
Beslutning: Prøveudvalg er Tommy Ulrik Leif og HP. Årshjul sendes rundt til 

kommentering. 
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10-02-2024 Jagtbrugshunde.  
 
Drøftelse: Carsten er blevet spurgt om en af de sjællandske UT-prøver ikke 

skulle annulleres, da der er få tilmeldte hunde. Det skal den ikke, det 
er den eneste chance den årgang af hunde har mulighed for at 
deltage.  
Bjarne Nyrnberg står for at rykke rundt på hundene, så holdene 
bliver fyldt jævnt og det hele kommer til at passe. 

 
Beslutning:  
 
 
11-02-2024 Verdensforbundet for Tysk Langhår.  
 
Drøftelse: Der bliver et online møde i verdensforbundet den 17. marts. Der er 

nu to klubber i Holland og den nye klub vil gerne i være medlem af 
verdensforbundet. Der kan ikke være to klubber fra samme land i 
verdensforbundet, så hvis den nye klub skal optages, skal den gamle 
træde ud.  

 
Beslutning:    
 
 
12-02-2024 Fastsættelse af næste møde. 
 
 
13-02-2024 Eventuelt. 
 
Drøftelse:  
 
 


